
Vanløse, den 21. september 1987.

Byggårdens Vejlaug.
Bestyrelsesmøde.

Punkt l - Kongsted sagen.

Punkt 2 - Vejsagen.

Det havde ikke været muligt at få kontakt med formanden Kirsten FDalgaard.
Den øvrige bestyrelse var mødt hos Steen Sehested, som havde indkaldt til
mødet.

Punkt l. Kongsted sagen.

Ole Hjørne var mødt for at orientere om sagen. Vor formand bør
ringe til advokat J. Elmer for en orientering om sagen og i hvilken
størrelsesorden salæret ville ligge.

Ole Hjørne kunne oplyse, at alle vore veje i området stadig lå under
den oprindelige matrikel, Vanløse 10 a. Arvingerne til denne matrikel
vil blive kontaktet, ligesom Københavns Kommune for overdragelse
af vejene til Vejlauget.

Punkt 2. Vejsagen.

Steen Sehested oplyste, at han var blevet kontaktet pr. telefon af
Vej myndighederne (K.K.), men Kirsten Petersen kunne ikke acceptere
en ligedeling af overtagelsesbeløbet {istandsættelsen}. Hun mente, at
kvarteret var for uens, bolig, erhverv o.s.v.

Der skulle udarbejdes en fordelingsnøgle, som fordelte udgifterne
mere retfærdigt.

O.H. mente, at 5.5. skulle kontakte kontorchef Martesen K.K. 4.
afdeling, da han, som tidligere medlem af Katrinedalsvejlaug havde
været med til at udarbejde fordelingstal, da Katrinedal lod K.K.
overtage vejnettet. (Telefon 01-153800).

Bestyrelsen nåede frem til, at et fordelingstal kunne være:

Eenfmmiliehuse l
To-familiehuse 2
Ejendom med max. 4 lejligheder 3
Ejendom med over 4 lejligheder 4
Erhverv 5.

I tilfælde af at ejendomsvurderingen skulle ligge til grund, kunne BRR
registret kontakt es.

Med hensyn til erhvervsejendomme var der ialt 7 og ejendomme med
lejligheder 5 til 6.

Hele sagen drøftes med vejmyndighederne ved møde onsdag den 23/9-
1987.

Med ~;Y ig hilsen
/?7.":h'~

Arne Birkeslund.


